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ЛЮДИНА – ЧУДО БОЖЕ

Одного разу зустрілися двоє чоловіків і
розмовляли на релігійні теми. Під час розмови
один запитує іншого: чи ти бачив колись чудо?
Той відповідає: так бачив і тепер бачу!

Співрозмовник оглядається в різні боки і
каже: а де є чудо? Я нічого не бачу! Перший
відповідає: ось дивлюсь на тебе і бачу чудо Боже.
Ти стоїш, розмовляєш зі мною, ти дихаєш,
кліпаєш очима, в тебе темне волосся, сині очі, в
тебе б’ється серце, пульсує кров, в тобі
щосекунди відбуваються тисячі процесів..., ти й
сам їх не помічаєш. Інший задумуючись
відповідає: ти добре кажеш, людина – це Божа
таємниця.

Справді, дорогі брати і сестри, кожна людина – Боже чудо. Людину ніхто
створити не може, крім Господа Бога. Люди можуть створити людиноподібних
роботів, ляльок, але не можуть їх оживити, вдихнути в них душу. Бог творить
кожну людину на свій образ і подобу, вільною і розумною, вдихає безсмертну
душу, творить її єдиною і неповторною. Сам Господь наш Ісус Христос у
тайні Воплочення бере на себе наше людське тіло і стає у всьому подібний до
нас, окрім гріха, як говорить про це Св. Апостол Павло. Бог кличе нас до
досконалого життя, яке стане нашим переображенням до вічного блаженства
у Його Небесному Царстві.

Дорогі читачі! Нехай кожен з нас усвідомить собі цю велику гідність, що
Я є Божим чудом, Божою дитиною. Ми покликані зберегти цю гідність у собі,
а також пошанувати її у кожній людині, яка є образом Божим, моїм братом і
сестрою!
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